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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2011. május 27-én 09:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott soros üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Kupi László                              Kápolnásnyék Község alpolgármestere 
Serhók György              Velence Város képviselője 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
Szatmáriné Mályi Nóra              VEPSZ 
 
Meghívottak: 
Lsd. melléklet jelenléti ív szerint 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Nadap Község polgármesterét, Wagner Pétert hitelesítőnek, a Tanács 8 igen szavazattal, 0 
nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
 
Tóth István elnök: A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokhoz képest szeretnék 
javaslatot tenni a módosításra. Pázmánd Község polgármestere hiányzik, ezért javaslom, hogy 
a 2. számú napirendi pontot – javaslat a VKTKT 2011. évi költségvetésének módosítására – 
vegyük le a napirendi pontok közül és megismételt ülésen tárgyaljuk. Kovács Csaba a 
Humánsztráda Nonprofit Kft. ügyvezetője a körünkben tartózkodik, javaslom, hogy 2. számú 
napirendi pontként hallgassuk meg Őt. 
 
A módosított napirendi pontokat a Tanács 8 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
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Napirendek: 
 
1./ Tájékoztatás a turisztikai szezonra való rendőri felkészülés helyzetéről 
Előadó: Dr. Sági János rendőrkapitány  
 
2./ Humánsztráda Nonprofit Kft. tájékoztatója 
Előadó: Kovács Csaba ügyvezető 
 
3./ Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2011. május 20-ig történt 
befizetésekről 
Előadó: Tóth István elnök 
 
4./ Javaslat a VEPSZ alapdokumentumainak (MIP; SZMSZ; szakmai program) 
módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45 %-a 
 
5./ Javaslat a VEPSZ alapító okiratának módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45 %-a 
 
6./ Javaslat a VKTKT 115/2009. (X.02.) sz. határozatának módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45 %-a 
 
7./ Javaslat az Adonyi Többcélú Kistérségi Társulással logopédiai ellátásra és 
gyógytestnevelés közoktatási szakszolgálati feladatok ellátására kötött megállapodás 
módosítására 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45 %-a 
 
8./ Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Galambos Zsuzsanna irodavezető 
 
9./ Tájékoztató a két ülés között történtekről 
Előadó: Galambos Zsuzsanna irodavezető 
 
10./ Egyebek 

• Kistérségi fix otthonbiztosítási csomag 
      Elöadó: Madaj Éva Zsuzsanna – Espediente Kft. 

 
• GET Energy Magyarország Kft. tájékoztatója 
      Előadó: ifj. Bordács József – vezető energetikai tanácsadó 
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1. számú napirendi pont 
Tájékoztatás a turisztikai szezonra való rendőri felkészülés helyzetéről 
 
Tóth István elnök: Szeretettel köszöntöm Dr. Sági János rendőrkapitány urat. 
 
Dr. Sági János rendőrkapitány:  Köszönöm a lehetőséget. A legtöbb önkormányzatnál már 
beszámoltam a 2010. évről. Most a 2011. évi turisztikai szezonra való felkészülésről szeretnék 
beszélni. Az elmúlt 5 hónapban a Velencei-tó környékén olyan jellegű bűncselekmény nem 
történt, hogy időskorúakat bántalmaztak volna. Más jellegű erőszakos bűncselekmény sem 
történt. A lopások és betörések száma eddig kedvező volt statisztikai szempontból, áprilistól 
azonban nőtt ezek száma. Készítettem egy besurranásos módszerről szóló szórólapot, amelyet 
igyekeztem eljuttatni a médiába, polgármesteri hivatalokba. Elküldtük mindkét hajónkat 
javításra, eddig csak az egyik érkezett vissza. A velencei körzeti megbízott a nyári időszakban 
vízi-rendészeti feladatok fog ellátni. 4+1 fővel a vízi-rendészeti feladatok biztosítva lesznek. 
A nyári időszakra a Gárdonyi Kapitányságra 31+12 rendőr fog érkezni, ebből 15 fő állandó. 
Sokan fiatalok, pályakezdők. 12 fő a nyári szezonra fog érkezni itt lakással a Győri 
Rendőrkapitányságról, majd augusztusban további 16 rendőr fog munkába állni. A 
bűncselekmények számát remélhetően vissza fogjuk szorítani. A gyalogos járőrszolgálatot 
fogják erősíteni. Megállapodás született a NAV-val közös szolgálat ellátására főleg a 
szórakozóhelyeken. Érdi Rendőrkapitánysággal közösen éjszakai vonatkísérő szolgálatot 
fogunk telepíteni főleg zenei rendezvények idejére. Várható nyárra egy közlekedési 
ellenőrzési dömping sebességellenőrző készülékkel. Ittas járművezetők, gyorshajtók kiszűrése 
továbbra is fontos feladat, az örömlányok is megjelentek. A Rendőrtiszti Főiskola 15 hallgatói 
kerékpáros járőrszolgálatot fognak ellátni a parkolókban és a strandokon. Szállodai referensi 
hálózat is működni fog. Neuralgikus pont a 7-es út forgalma, forgalomirányító munkával 
segítjük a folyamatos forgalmat. Vízbefulladás tavaly 1 történt, bízunk benne, hogy idén egy 
sem lesz. Vízből mentés számos esetben történt. 6 írásos panasz volt tavaly, ezekből egy volt 
részben megalapozott. Idén is probléma lesz a csendháborítás témaköre, ami ugyan jegyzői 
hatáskör. Kérem, hogy minden egyes engedélyezett rendezvényről kapjunk értesítést. A 
parkolás kérdése továbbra is probléma. Érdemes lenne egy közös parkolási koncepciót 
kialakítani a tó körül. Indokolt lenne felülvizsgálni a megállni, parkolni tilos táblákat. Várom 
a kérdéseket. 
 
Serhók György Velence Város képviselője: A velencei strand idén megnyitásra kerül. A 
parkolás ott is probléma lesz, igyekszik a város kialakítani egy koncepciót ennek 
megoldására. 
 
Wagner Péter Nadap polgármestere: A kerékpárút végighúzódik a 7-es út mellett. Nem 
egyértelmű, hogy a közúti táblák a kerékpárosokra is vonatkoznak-e. 
 
Dr. Sági János rendőrkapitány: A kerékpárosok részére egy közérthető újságcikkben 
összefoglaljuk a Kresz hatályos szabályait figyelemfelkeltésként. 
 
Kupi László Kápolnásnyék alpolgármestere:  Szülői meghallgatáson a szülők jelezték, 
hogy a kápolnásnyéki vasútállomás területéről kijáró teherautók balesetveszélyesek. 
Túlterhelten és gyorsan közlekednek. 
 
Dr. Sági János rendőrkapitány: Fővállalkozó fele egy figyelemfelkeltő levelet fogunk 
küldeni. Gyakoribban lesznek az ellenőrzések is. 
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Tóth István elnök: Jön a vendégmunkás szezon. Megemelkedik a rablások száma. Féltem a 
gárdonyi aluljárót, hogy összefirkálják. Országos szinten feszültségek vannak a rendvédelmi 
szerveknél a nyugdíj miatt. Kérem, hogy ezt a kollegák ne vigyék be a munkájukba. A 
lakosság fele kérjük az udvarias hangnemet.  
 
Dr. Sági János rendőrkapitány: A következő eligazításon erre mindenképpen felhívom a 
figyelmet. Az udvariatlan viselkedés elfogadhatatlan. Nem szabad a munkájukba belevinni a 
feszültséget. A szakszerűséget, jogszerűséget, udvariasságot mindig kihangsúlyozom. Kérem 
a segítséget, egy kimutatást, hogy kik azok, akik komolyabb létszámú idénymunkást 
foglalkoztatnak, akkor őket célirányosan megkeressük. Az aluljáróba állandó rendőri 
jelenlétet nem tudunk biztosítani, a kamerarendszer kibővítése reméljük, hogy meghozza az 
eredményt. A Gárdonyi Kapitányság kiemelt szerepet kap a Balatoni Közbiztonsági 
Koordinációs Bizottság munkájában. Itt volt a nyitó értekezlet. Ezúton is szeretnénk 
megköszönni a segítséget Gárdony Városnak. 
 
Serhók György Velence Város képviselője: Bosszantó, hogy egy útvonalon többször 
egymás után megállítják az embert. A kihelyezett jelzőtáblák is gyakran ottmaradnak, 
indokolatlan néhány sebességkorlátozás. Velence már tárgyalt egy egységes parkolási 
koncepcióról illetve a térfigyelő kamerákról. Célszerű lenne ezt kibővíteni az egész tó 
partjára. 
 
Tóth István elnök: Köszönjük a beszámolót és további jó munkát kívánok. Gratulálunk a 
fórumhoz. L. Simon László országgyűlési képviselőnk elmondta, hogy mindent meg fog tenni 
azért, hogy a rendőrség egy méltó intézménybe költözzön. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa meghallgatta 
Dr. Sági János rendőrkapitány tájékoztatóját a turisztikai szezonra való rendőri 
felkészülés helyzetéről és határozathozatal nélkül elfogadja azt. 
 
 
2. számú napirendi pont 
Humánsztráda Nonprofit Kft. tájékoztatója 
 
Kovács Csaba Humánsztráda Nonprofit Kft. ügyvezetője: Szeretettel köszöntök 
mindenkit. 2006. év óta végzünk szenvedélybetegek pszichiátriai betegek ellátását, 2008. óta 
pedig a kistérségi társulás területén lévő településeken is dolgozunk. Minden évben 
beszámolót küldünk az érintett hivatalokba. Elsősorban alkoholfüggőkkel foglalkozunk, 
skizofrénia, depresszió kezelésével. 4 gondozónő foglalkozik a betegekkel. Jó kapcsolatunk 
van a háziorvosokkal, önkormányzatokkal és az egyéb érintett szervezetekkel. Ez nem 
kötelező önkormányzati feladat, nincs rá normatív támogatás. 3 éves pályázati ciklusokban 
jutunk támogatáshoz. 2011. júniusban kerül kiírásra az újabb 3 éves ciklusra a pályázat, 
amelyen szeretnénk indulni. Szeretnék a kistérségi társulással egy együttműködési 
megállapodást kötni, amely keretében minden évben beszámolnánk a munkánkról a társulási 
tagoknak. Így évente egyszer megismerhetnénk a munkánkat. 
 
Tóth István elnök: A táblázatból kitűnik, hogy a kistérség lakosai eddig is igénybe vették a 
szolgáltatásokat. Ha ez nekünk nem került pénzbe, akkor javaslom, hogy kössük meg a 
megállapodást, amely a pályázatoknál a Kft. részére előnnyel járna. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta   
a Humánsztráda Nonprofit Kft. tájékoztatását és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 107/2011. (V.27) sz. határozata 

 
A Társulási Tanács döntött arról, hogy szakmai ellátási szerződést (együttműködést) köt 
a Humánsztráda Nonprofit Kft.-vel szenvedély- és pszichiátriai betegek közösségi 
ellátására. 
 
Felelős:  Tóth István  elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető 
                
Határid ő: azonnal 
  

3. számú napirendi pont 
Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2011. május 20-ig történt 
befizetésekről 
 
Tóth István elnök: Az elnökség a tájékoztatót elfogadásra javasolja. 
 
Wagner Péter pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT és a társult önkormányzatok között 2011. május 20-ig történt befizetésekről 
szóló tájékoztatót és határozathozatal nélkül elfogadja azt. 
 
4. számú napirendi pont 
Javaslat a VEPSZ alapdokumentumainak (MIP; SZMSZ; szakmai program) módosítására 
vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: A VEPSZ alapdokumentumainak módosítására került sor. A szakértői 
vélemény mellékelve van. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Az oktatási bizottság elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VEPSZ alapdokumentumainak (MIP; SZMSZ; szakmai program) módosításáról szóló 
előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 
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Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

A VKTKT 108/2011. (V.27) sz. határozata 
 
A VKTKT Társulási tanácsa döntött arról, hogy a VEPSZ EGYMI standardnak 
megfelelő szakmai programját, SZMSZ-ét és MIP-ét a szakértői véleményben 
foglaltaknak megfelelően elfogadja. 
Felkéri a VEPSZ igazgatóját, hogy a jogszabályi követelményeknek megfelelően tegye 
nyilvánossá az intézményi alapdokumentumokat. 
 
Felelős: Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 
Határid ő: azonnal  
 
5. számú napirendi pont 
Javaslat a VEPSZ alapító okiratának módosítására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: A VEPSZ felveszi az alaptevékenységei közé a pályaválasztási, 
továbbtanulási tevékenységet. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Az oktatási bizottság elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VEPSZ alapító okiratának módosításáról szóló előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat 
illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 109/2011. (V.27) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VKT KT által fenntartott VEPSZ 
alapító okiratát az alábbiak szerint módosítja:  
A 12. pont: 
A pedagógiai szakszolgálatok közül a „Közoktatásról” szóló 1993. évi LXXIX tv. 34.§-

ának a), b), e), f), h) pontjában felsorolt alábbi 
tevékenységek: 
- Gyógytestnevelés 
- Logopédiai ellátás 
- Gyógypedagógiai tanácsadás, korai fejlesztés, gondozás 
- Fejlesztő felkészítés 
- Utazó szakember hálózat működtetése 
- Továbbtanulási, pályaválasztási tanácsadás  

 
A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy az egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot a 
MÁK Fejér Megyei Igazgatóságának és a KIR - nek küldje meg a változtatások 
átvezetése miatt!  
 
Felelős: Tóth István elnök  
             Galambos Zsuzsanna irodavezető  
             Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 
Határid ő: azonnal 
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Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató 

Intézmény  
ALAPÍTÓ OKIRATA 

-a 8. számú módosítással egységes szerkezetben- 
   
 

1. Intézmény neve: Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani 
Szolgáltató Intézmény 

    (a név rövidített mozaikszavas használata: VEPSZ) 
 

Székhelye:  2481 Velence, Balatoni út 65. 
 
2. Ellátási helyei: Gárdony, Kápolnásnyék, Nadap, Pákozd, Pázmánd, 

Sukoró, Velence, Zichyújfalu, Vereb, Adony, Beloiannisz, 
Besnyő, Iváncsa, Kulcs, Perkáta, Pusztaszabolcs, 
Szabadegyháza (óvodái, iskolái) 

 
3. Létrehozásának éve: 2006. január 1. 

 
 Alapításról rendelkező határozat száma: 
  Velencei –tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

Társulási Tanácsa 65/2005. (XI.18.) számú határozata  
 
4. Működési területe, ellátási körzete:  
  Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulási 

Megállapodás alapján Gárdony Város, Kápolnásnyék 
Nagyközség, Nadap Község, Pákozd Község, Pázmánd 
Község, Sukoró Község, Velence Város, Zichyújfalu Község, 
Vereb Község közigazgatási területei.  

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás, az 
Adonyi Többcélú Kistérségi Társulás és az Adonyi 
Kistérségi Társulás tagjai között létrejött Megállapodás 
szerint: Adony Város, Beloiannisz Község, Besnyő Község, 
Iváncsa Község, Kulcs Község, Perkáta Nagyközség, 
Pusztaszabolcs Város, Szabadegyháza Község közigazgatási 
területei. 

 
5. Maximálisan ellátható létszám: 1400 fő 
 
6. Az Intézmény alapító és fenntartó szerve: 
  Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

Székhelye: 2483 Gárdony, Szabadság u. 20-22. sz. 
Társszékhelye: 2481 Velence, Tópart u. 26. 
Levelezési címe: 2481 Velence, Balatoni út 65. 

 
7. Az Intézmény irányítószerve: 
   Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás  
  Társulási Tanácsa 
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Székhelye: 2483 Gárdony, Szabadság u. 20-22. sz. 
Társszékhelye: 2481 Velence, Tópart u. 26. 
Levelezési címe: 2481 Velence, Balatoni út 65. 

 
 
8. Az intézmény típusa: Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 
 

9. Szakágazati besorolása: 856000 Oktatást kiegészítő tevékenységek  
 
 
10. Jogállása:  Önálló jogi személy: tevékenységének jellege alapján Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény, a feladatellátáshoz 
gyakorolt funkciói szerint önállóan működő; költségvetési 
előirányzatai feletti rendelkezési jogosultság tekintetében 
teljes jogkörű; önálló bankszámlával nem rendelkező helyi 
önkormányzati költségvetési szerv. 
A költségvetési előirányzatait a Gárdonyi Kistérségi Iroda 
költségvetése tartalmazza 

  
  Pénzügyi-gazdálkodási feladatait a Gárdonyi Kistérségi Iroda 

látja el.  
 
11. Az intézmény jogszabály által meghatározott közfeladata:  
 
  A „közoktatásról” szóló 1993. évi LXXIX. tv. 33. § (12) 

pontjában megjelölt Egységes Gyógypedagógiai 
Módszertani Intézmény feladatainak teljesítése.  

 
12. Alaptevékenysége: A pedagógiai szakszolgálatok közül a „Közoktatásról” szóló 

1993. évi LXXIX tv. 34.§-ának a), b), e), f),  h) pontjában 
felsorolt alábbi tevékenységek: 
- Gyógytestnevelés 
- Logopédiai ellátás 
- Gyógypedagógiai tanácsadás, korai fejlesztés, gondozás 
- Fejlesztő felkészítés 
- Utazó szakember hálózat működtetése 
- Továbbtanulási, pályaválasztási tanácsadás  

 
A szakmai szolgáltatások közül a „Közoktatásról” szóló 
1993. évi LXXIX tv. 35.§-ának b), e), pontjában felsorolt 
alábbi tevékenységek: 
- Szaktanácsadás (oktatási, pedagógiai módszerek 

megismertetése és terjesztése) 
- Pedagógusok képzésének, továbbképzésének és 

önképzésének segítése, szervezése 
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Szakfeladatok száma 2011. január 1-től: 

   
856011 Pedagógiai szakszolgáltató tevékenység 
856020 Pedagógiai szakmai szolgáltatások 
856012 Korai fejlesztés, gondozás 
856013 Fejlesztő felkészítés 

 
  855931 Iskolarendszeren kívüli nem szakmai oktatás 
  855932 Iskolarendszeren kívüli szakmai oktatás 
 
13.  Az intézmény, vállalkozási tevékenységet nem folytat. 
 
14. Feladatellátást szolgáló vagyon: 
 Az Intézmény a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 

Társulás tulajdonában álló épületben (2481 Velence, 
Balatoni út 65.) kerül elhelyezésre. Az Intézmény 
működéséhez szükséges eszközök (a 14/1994. (VI. 24.) MKM 
rendelet 4. sz. melléklete szerint) a fenntartó tulajdonában 
állnak A folyamatos működéshez szükséges költségek 
fedezetét a fenntartó biztosítja. 

 
15. A vagyon feletti rendelkezési jog: 
 A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

költségvetési határozata, a Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási megállapodásban szereplő rendelkezések, 
valamint a hatályos jogszabályi előírások határozzák meg.  

 
16. Az Intézmény vezetője:  Az Intézményt a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 

Társulás Tanácsa által megbízott igazgató képviseli. Az 
Intézmény közalkalmazottai tekintetében az Intézmény 
igazgatója a hatályos jogszabályoknak, szabályzatoknak 
megfelelően gyakorolja a munkáltatói jogokat. 

 
17. Az Intézményvezető megbízása: 
  

Pályázat alapján, határozott időre szóló megbízás. Az 
Intézmény igazgatóját a Velencei-tó Környéki Többcélú 
Kistérségi Társulás Tanácsa bízza meg nyilvános pályázati 
eljárás útján. A pályázati eljárással kapcsolatos feladatokat 
a Gárdonyi Kistérségi Iroda látja el. 
 
Az igazgató felett a munkáltatói jogkört a vezetői megbízás, 
felmentés, vezetői megbízás visszavonása, az 
összeférhetetlenség megállapítása, a fegyelmi eljárás 
megindítása, a fegyelmi büntetés kiszabása tekintetében a 
Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Tanácsa, az egyéb munkáltatói jogokat a Többcélú 
Kistérségi Társulás Tanácsának elnöke gyakorolja.  
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18. Az Intézmény foglalkoztatottjai:   
  Közalkalmazottak, akiknek jogviszonyára a 

„közalkalmazottak jogállásáról” szóló 1992. évi XXXIII. tv. 
és végrehajtási jogszabályai rendelkezéseiben foglaltak az 
irányadók, továbbá óraadó tanárok, akiknek 
foglalkoztatása polgári jogi jogviszony keretében történik.  

Záró rendelkezések: 
 
Ezt az Alapító Okiratot a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Tanácsa a 65/2005. (XI.18.) sz. határozatával 2005. december 1-i hatállyal jóváhagyta. 
 
• Az Alapító Okirat 1. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa 80/2005. 

(XII.12.) sz. határozatával 2006. január 1-i hatállyal hagyta jóvá. 
 
• Az Alapító Okirat 2. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa 48 /2007. (VII. 

06.) sz. határozatával 2007. július 20-i hatállyal hagyta jóvá. 
 
• Az Alapító Okirat 3. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa 22 /2008. (I. 

29.) sz. határozatával 2008. február 1-i hatállyal hagyta jóvá. 
 
• Az Alapító Okirat 4. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa 50/2009. 

(IV.29.) sz. határozatával 2009. július 1-i hatállyal hagyta jóvá. 
 
• Az Alapító Okirat 5. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa 63/2009. 

(V.27.) sz. határozatával 2009. július 1-i hatállyal hagyta jóvá. 
 
• Az Alapító Okirat 6. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa 98/2009. 

(IX.07.) sz. határozatával 2009. szeptember 30. hatállyal hagyta jóvá, s foglalta az 
Alapító Okiratot a módosítással egységes szerkezetbe. 

 
• Az Alapító Okirat 7. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa a 103/2010 ( 

XI.18.) , a  113/2010 (XII.3.) és a   / 2011 ( IV.29.) sz. határozatával 2011. január 1. 
hatállyal hagyta jóvá, s foglalta az Alapító Okiratot a módosítással egységes 
szerkezetbe. 

 
• Az Alapító Okirat 8. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa a  109/2011 ( 

V.27.) sz. határozatával 2011. június  1. hatállyal hagyta jóvá, s foglalta az Alapító 
Okiratot a módosítással egységes szerkezetbe. 

 
Az Alapító Okiratban nem szabályozott kérdésekről az Intézmény Szervezeti és 
Működési Szabályzata rendelkezik, amelyet az Intézményvezető készít el, és a Többcélú 
Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa hagyja jóvá. 
 
 
Velence, 2011. június 01. 
 
 

 
 /: Tóth István :/ /:  Galambos Zsuzsanna :/ 
 elnök irodavezető 



 11 

 
6. számú napirendi pont 
Javaslat a VKTKT 115/2009. (X.02.) sz. határozatának módosítására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Az oktatási bizottság elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT 115/2009. (X.02.) sz. határozatának módosítására vonatkozó előterjesztést és 8 
igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 110/2011. (V.27) sz. határozata 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Egységes 
Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény részére igazgatóhelyettesi státuszt 
biztosít, melynek költségvetési fedezetét a VEPSZ  saját költségvetésének terhére 
biztosítja. 
 
Felelős: Tóth István elnök  
             Galambos Zsuzsanna irodavezető  
             Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 
 Határidő: azonnal 
 
7. számú napirendi pont 
Javaslat az Adonyi Többcélú Kistérségi Társulással logopédiai ellátásra és gyógytestnevelés 
közoktatási szakszolgálati feladatok ellátására kötött megállapodás módosítására 
 
Tóth István elnök: Az Adonyi Kistérséggel meghosszabbítjuk a meglévő megállapodást. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Az oktatási bizottság elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta 
az Adonyi Többcélú Kistérségi Társulással logopédiai ellátásra és gyógytestnevelés 
közoktatási szakszolgálati feladatok ellátására kötött megállapodás módosítására 
vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 111/2011. (V.27) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy az Adonyi Többcélú Kistérségi 
Társulással a logopédiai ellátás és gyógytestnevelés közoktatási szakszolgálati feladatok 
ellátására kötött együttműködési megállapodást az alábbiak szerint módosítja:  
1. oldal: 
- Ronyecz Péter elnök szövegrész helyébe Somogyi Balázs szöveg lép  
- Ecsődi László alpolgármester szövegrész helyébe Ronyecz Péter polgármester szöveg 
lép 
- Rizojanisz Kosztasz polgármester szövegrész helyébe Papalexisz Kosztasz szöveg lép  
- Molnár Tibor polgármester szövegrész helyébe Szabó Ferenc polgármester szöveg lép 
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- Kutai Tibor elnök szövegrész helyébe Tóth István elnök szöveg lép  
-  Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 
szövegrész helyébe Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szolgáltató Intézmény 
szöveg lép  
2. oldal: 
2./ 
-  Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 
szövegrész helyébe a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szolgáltató Intézmény 
szöveg lép  
- 80521-2 szakfeladat szám 856011-re módosul  
5./ 
- 14/1994. (VI. 24.) MKM rendelet szövegrész helyére 4/2010 ( I.19) OKM rendelet  
3. oldal:  
7./ kiegészítésre kerül a 4/2010 ( I.19 ) OKM szövegrésszel  
8./ A feladatot ellátó intézmény a 3./ pontban vállalt kistérségi feladatellátás szakmai 
tapasztalatairól első ízben 2010. február 15-ig, azt követően minden év február 15-ig 
beszámol Megbízó Társulási Tanácsának, a beszámoló keretében az intézményvezető 
ismerteti jövőbeni szakmai elképzeléseit is 
mondat helyébe A feladatot ellátó intézmény a 3./ pontban vállalt kistérségi 
feladatellátás szakmai tapasztalatairól minden év június 30-ig  beszámol a Megbízó 
Társulási Tanácsának, a beszámoló keretében az intézményvezető ismerteti a következő 
tanév  szakmai elképzeléseit is mondat lép  
 
9./ 2009. október 1. és 2009. december 31. közötti időszakra a 2009. évi költségvetési 
törvény 8. sz. mellékletének IV. fejezete 2.2.2. pontjában meghatározott, az ellátottak 
után járó kistérségi kiegészítő normatíva összege irányadó mondat törlésre kerül  
 
12./ 
-  A hozzájárulás mértékének meghatározásánál a megbízott Társulási Tanács 
határozata az irányadó azzal, hogy évente előre december 15. napjáig elkészített 
költségkalkuláció alapján – a feladatellátáshoz kapcsolódó költségek és az igénybe 
vehető normatívák figyelembevételével – kell kiszámítani az egyes közoktatási 
intézményekre jutó várható költségeket mondat helyébe a A hozzájárulás mértékének 
meghatározásához a VEPSZ igazgatója minden év június 30-ig adatot szolgáltat a 
szolgáltatást igénybe vevő önkormányzatoknak a következő tanév ellátotti létszámáról 
feladatonkénti bontásban. A feladatellátáshoz biztosítandó önkormányzati 
hozzájárulásról minden év július 30-ig döntenek a szolgáltatást igénybe vevő 
önkormányzatok mondat lép.  
 
- az év végén szövegrész helyébe minden év április 30-ig szöveg lép  
 
- 2009/2010-es tanévre vonatkozóan 2009. október 1. napjától 2009. december 31. 
napjáig feladatonként az alábbi összegeket fizetik hozzájárulásként a szolgáltatást 
igénybe vevő intézményt fenntartó önkormányzatok: logopédiai ellátás: 8.255 Ft/fő  
(33.020 Ft/fő/év) – törlésre kerül  
 
- Az elszámolás évente december 15. napjáig történik meg mondat helyébe Az 
elszámolás a tárgyévet követő év április 30. napjáig történik meg mondat lép. 
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- A feladatellátás elszámolásának alapja a tárgyévet megelőző év októberi közoktatási 
statisztikájában szereplő tényleges létszámadat (1-8 hónap), valamint a becsült 
létszámadat (9-12 hó) mondat helyébe a feladatellátás elszámolásának alapja a tárgyévet 
megelőző év októberi közoktatási statisztikájában szereplő tényleges létszámadat (1-8 
hónap), valamint a tárgyévre vonatkozó októberi közoktatási statisztikában szereplő 
létszámadat (9-12 hó) mondat lép. 
 
4. oldal:  
 
- 14./ törlésre kerül: Megbízó a feladatellátással összefüggő szervezési és adminisztrációs 
feladatok költségét megtéríti a feladatot ellátó intézmény költségei között 79.200 Ft 
/hónap összeggel. 
 
 - 15./ törlésre kerül: A jelen megállapodás létrejöttét követően, 2009. október hónapra 
esedékes, a rendelkezésre álló adatok alapján számított 1.122.000 Ft normatíva és 
447.247 Ft hozzájárulás átutalása első ízben 2009. november 5. napjáig történik meg. 
 
 - 16./ 2010 szövegrész törlésre kerül  
 
  - 17./ törlésre kerül: Rendes felmondással jelen Megállapodás az első tanévben nem 
mondható fel. 
 
- 18./ valamint a 14/1994.(VI.24.) MKM rendelet szövegrész helyébe 4/2010 (I.19.) OKM  
rendelet szöveg lép 
 
A Tanács felhatalmazza az elnököt a módosított együttműködési megállapodás 
aláírására.  
 
Felelős: Tóth István elnök  
             Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: 2011. július 01.  
 
 
8. számú napirendi pont 
Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A lejárt idejű határozatok közül Pázmánd, Vereb 
Községek kamatfizetési kötelezettsége nem teljesült. 
 
Tóth István elnök: Az elnökségi ülésen beszéltünk róla. Jó lenne, ha mielőbb megoldást 
találnánk. Mindkét település kiviszi az intézményét kistérségi fenntartás alól. Jó lenne, ha ez 
úgy történne, hogy korrektül elszámolnánk egymással. A határidő lejárt, ígéretet nem kaptunk 
a befizetésre. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Nem fogjuk befizetni. Egyeztetések folynak az 
ügyvédasszony segítségével a Kincstárral, a Kormányhivatallal, a Minisztériummal. Mindent 
körbejárva a Bírósághoz fog bekerülni a beadvány. A beadvány tárgya a határozati 
jogorvoslat lesz. Annak a határozatnak a bíróság előtti jogorvoslata, amelyben megállapításra 
került a kamatfizetési kötelezettség. A törvény szerint mi felajánlottuk a tárgyalást, ezt ti 
elutasítottátok. 
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Füzesiné Kolonics Ilona Zichyújfalu polgármestere: Azért szeretnék szólni, mert többször 
meg lettem szólítva. 2009. évben volt egy közös pályázatunk, amelyből Zichynek 
visszafizetési kötelezettsége lett. A tavalyi év folyamán szerettük volna ezt a beruházást 
megvalósítani. Az irodában érdeklődtem, hogy a közbeszerzési eljárás mikor indulhat meg, 
mikorra kell az első kifizetéseknek megtörténni. Az akkori irodavezetővel voltunk is 
ügyvédnél a közbeszerzés miatt. Engem úgy tájékoztattak februárban, hogy a közbeszerzés 
megindításra került és vártam, hogy mi történik. Április végén kaptam egy levelet az akkori 
irodavezetőtől, hogy a közbeszerzési határidőből kicsúsztunk és a közbeszerzés még kiírásra 
sem került. Akkor a miérteket nem kutattam. Az elmúlt időszak vitái okán azonban több 
minden eszembe jutott. Ügyvédi segítséget kértem. Mivel a közbeszerzési törvényt a 
pázmándi óvoda beruházása kapcsán a kistérség megsértette, mivel a támogatási szerződés 22 
millió forintról szólt, a befejezési határidő 2010. június 30. volt, éven belüli a beszerzés. Ezért 
a kistérség számára az egyetlen járható út az volt, hogy a zichyújfalui pályázat nem kerül 
megvalósításra, így nem került megsértésre a közbeszerzési törvény. Befizettük a kamatot, 
mert nekünk is voltak hibáink. Szeretném ebben az ügyben a felelősségemet letisztázni. Az 
ügyvéd úr levele iktatásra kerül az önkormányzatnál. Sokszor elhangzott, hogy Zichy csak 
kihasználja a kistérséget, most szerettem volna a másik oldalt is megmutatni. Köszönöm 
mindenkinek, hogy meghallgatott. Mi ezzel az üggyel a továbbiakban nem kívánunk 
foglalkozni. Testületen belül is tárgyaltuk, ez a közös álláspontunk. 
 
Tóth István elnök: Örülök, hogy nem kezdünk egy újabb parttalan vitát. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: 8 településsel állok kapcsolatban, eljárok a 
kistérségi ülésekre, igyekszem mindenkivel korrekt lenni. Ebben a kamatügyben nem fogok 
Pázmánddal szembe menni. 
 
Wagner Péter Napad Község polgármestere: Felkérem Elnök Urat, szíveskedjen 
felszólítani Pázmány Község polgármesterét, hogy a kistérség ügyrendjét és tematikáját tartsa 
be. Vagy késve jár a kistérségi ülésekre, vagy el sem jön. Olyan is volt, hogy egy teljesen más 
témában összehívott rendkívüli ülésre ügyvéddel érkezik, elsőbbséget kérve az ő témájának 
másfél órán át vitatkozunk. Vagy kijelenti, hogy ez őt egyáltalán nem érdekli. Jó lenne, ha 
tudna a kistérséghez alkalmazkodni. 
 
Tóth István elnök: A kamatfizetés továbbra is fennáll. Kellett hoznunk valamilyen 
határozatot. Nem tudjuk és nem is akarjuk más helyett kifizetni. Javaslom, hogy a 
normatívákból zároljuk a kamat összegét. A felszólítás ellenére sem fizették be, Zichy viszont 
megtette. 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A társulás igényli a normatív támogatásokat, 
amit arra az intézményre kell fordítani, amelyre igényeljük. Ezek a normatívák azonban a 
fizetéseket fedezik. Visszatartásuk esetén nem lesz fedezete a fizetéseknek. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Én úgy tudom, hogy a 2010. évi elszámolás 
kapcsán mindkét község fele van visszafizetési kötelezettség. Tartsuk vissza abból. 
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Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: Pázmánd részére  van a kistérségnek 2.253 
eFt, Vereb részére 1.481 eFt kiutalási kötelezettsége van. Vereb elfogadta az elszámolást, 
erről írásban értesítették az irodát, Pázmánd még nem nyilatkozott a módosított elszámolás 
elfogadásáról.  
 
 
A kamat pontos összegét még mindig nem tudjuk, mert az elszámoló tábla nem érkezett meg. 
Kb. 4 millió forint lesz, ha a 2009. évi érvényes kamattal számolunk. Már a múlt alkalommal 
is jeleztem a társulási ülésen, hogy vita van a Kincstár és az Iroda között, hogy melyik évi 
kamat az irányadó a visszafizetésnél. Nem mindegy, mert a 2009. évi kamat majdnem duplája 
a 2010. évinek.  
 
Tóth István elnök: Javaslom, hogy tartsuk vissza a 2010. évi elszámolásból a kamat 
összegét, ha ez nem fedezi a teljes összeget, akkor pedig a következő havi normatív 
támogatásból a fennmaradó részt. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A Társulásnak van közel 4 millió forint visszafizetési 
kötelezettsége, a Társulás kiutalási kötelezettsége a két önkormányzat részére összességében 
fedezi a kamatot. Nem tudunk hivatalosan arról, hogy Vereb és Pázmánd milyen arányban 
állapodott meg egymással az önrész esetén. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Nem értek egyet azzal, hogy összességében 
legyen levonva az összeg. Vereb csak az arányos részt hajlandó megfizetni. Próbálok lojális 
lenni ebben az ügyben, de ezt nem tartom korrektnek. Zsuzsának hallgatnia kellene ebben az 
ügyben, mert ő itt volt az egész pályázat alatt, ő írta a pályázatot, és neki minden lépésről 
tudnia kellett. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere távozott az ülésről, a jelenlevők száma 7 főre 
módosul. 
 
Tóth István elnök: Nagyon sajnálom, hogy Marika elrohant. Mindenképpen olyan döntést 
fogunk hozni, amelyben figyelemmel leszünk arra, hogy 20-80 % a megosztás.  
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere: A befizetési kötelezettség is 
legyen megosztva 20-80 %-os arányban, és Verebtől csak a 20 %-nak megfelelő összeg 
legyen visszatartva. Normatívából vissza kell tartani Pázmándtól, ha nem fedezi a 80 %. 
 
Tóth István elnök: A javaslatom ugyanez. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Az Iroda nem tud hivatalosan a 20-80 %-os arányról. Ez 
többször szóban elhangzott, de írásban nem került megerősítésre. A Társulásnak a teljes 
összeget kell visszafizetnie. Meg kell kérni, hogy mindkét polgármester írásban erősítse meg 
ezt az arányt. Polgármester Asszony többször és több helyen is hivatkozott már az én 
felelősségemre. Szeretném kérni, hogy a Tanács vizsgálja ki a felelősségemet. Én 
visszautasítom, hogy bármit eltitkolnék, vagy hogy egyéb információim lennének ebben az 
ügyben, mint amit már elmondtam vagy leírtam, vagy ne jártam volna el tisztességesen és 
alaposan. Kérem, hogy a Tanács ebben foglaljon állást. Márciusban már leírtam mindent, 
hogy mit tettem ebben az ügyben, hogy miről volt tudomásom. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona Zichyújfalu polgármestere: Nem voltál aláírásra jogosult személy. 
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Tóth István elnök: Sajnálom, hogy atrocitás ért. Tanács nevében kérlek, hogy nyugodj meg, 
térj napirendre felette. Tudomásul vesszük Marika temperamentumát. A te felelősségedet nem 
kezdjük meg rá két évre vitatni és utánajárni. Amit most hibázol, mint irodavezető, és én 
aláírom, mint elnök, én ezért maximálisan vállalom a felelősséget, és vállalni fogom a 
következményeket. Bízunk benned. Rendbe akarjuk tenni ezt a dolgot is. Kérjük meg írásban 
a Vereb és Pázmánd által kötött megállapodást. Anélkül is itt fogjuk a pénzt, hogy Pázmánd 
elfogadta volna az elszámolást. Főleg most, hogy kimennek mikroba. Ha Gárdony megnyeri a 
30 milliós pályázatot, amit beadtunk az agárdi iskola fűtésének korszerűsítésére, és nem 
tudom elintézni határidőn belül, nem fogok hivatkozni arra, hogy az Iroda akadályozott, én 
vagyok a felelős azért, nekem kell vállalni a következményeket is. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
lejárt idej ű határidejű határozatok végrehajtásáról szóló előterjesztést és 7 igen, 0 nem 
szavazat illetve 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 112/2011. (V.27.) sz. határozata 

 
Pázmánd és Vereb Önkormányzat nem tett eleget a VKTKT 88/2011. (IV.29) sz. 
határozatában foglaltaknak. Ezért a VKTKT Társulási Tanácsa az alábbiak szerint 
döntött:  

1. Felkéri a VKTKT Társulási Tanácsa felkéri Vereb és Pázmánd Község 
polgármesterét, hogy juttassák el 2011. június 10-ig a GKI részére az ún. 
közösségi busz pályázat kapcsán egymás között köttetett megállapodást, 
amelyben rendelkeznek a pályázati önrész megosztásának arányáról. A Társulási 
Tanács a megállapodásban foglalt megosztási arány szerint osztja meg a két 
önkormányzat között a büntető kamatot.  

2. Vereb és Pázmánd önkormányzata és a VKTKT közötti 2010. évi elszámolás 
terhére történik meg az ún. közösségi busz pályázat büntető kamatának 
visszafizetése.     Amennyiben az önkormányzat részére visszajáró összeg nem 
fedezi a büntető kamat                                                                              arányos 
mértékét, akkor a 2011. évi júliusi normatívából kerül levonásra a különbözet.  

 
Felelős: Tóth István elnök  
              Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: azonnal 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A Mozdulj Velencei-tó 2011. rendezvénnyel 
kapcsolatban a kötelezettségvállalásokat csak Sukorótól kaptuk meg. Velencétől, Pázmándtól, 
Gárdonytól nem. Ezt írásban is kérni fogom ismét, illetve most már az önrészeket is  kérjük. 
Az Ifjúsági Koncepcióhoz Velencétől, Sukorótól és Pázmándtól nem kaptuk meg az 
együttműködő kollega nevét. 
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Kupi László Kápolnásnyék Község alpolgármestere: Kérlek benneteket, hogy május 31-én 
gyertek el az együttes ülésre és támogassátok az elképzelésünket. 
 
 
 
 
 
9. számú napirendi pont 
Tájékoztató a két ülés között történtekről 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa meghallgatta a 
tájékoztatót a két ülés között történtekről és határozathozatal nélkül elfogadja azt. 
 
10. számú napirendi pont 
Egyebek 

• Kistérségi fix otthonbiztosítási csomag 
      Elöadó: Madaj Éva Zsuzsanna – Espediente Kft. 

 
• GET Energy Magyarország Kft. tájékoztatója 
      Előadó: ifj. Bordács József – vezető energetikai tanácsadó 
 

Tóth István elnök: Szeretettel köszöntöm Önöket. Kérem, hogy röviden és lényegre törően 
mutassák be cégüket. 
 
Madaj Éva Zsuzsanna Espediente Kft.: Szeretettel köszöntök mindenkit. A ki nem védhető 
természeti csapások okozta károkhoz nyújt segítséget az általunk ajánlott biztosítása. Ez a 
biztosítás szociális alapú, 68 % kedvezmény van benne, 6001,- forinttól köthető. Igényeknek 
megfelelően bővíthető. Allianz biztosító biztosítja a keretet hozzá. Fontos szempont, hogy 
mennyi idő alatt jelenik meg a segítség. Allianz vállalja, hogy 24-48 órán belül megtörténik a 
kár szakértés és 2 héten belül elindul a kárrendezés.  
 
Tóth István elnök: Csak azok köthetik meg, akik nem rendelkeznek semmilyen biztosítással? 
Ebben a programban mi a mi dolgunk? 
 
Madaj Éva Zsuzsanna Espediente Kft.: Mindenki igénybe veheti azzal, hogy egy 
káreseményre csak egy biztosítás alapján lehet felvenni a kártérítést. Érdemes átnézni a 
jelenleg meglévő biztosításokat és esetleg váltani. Az általános szerződési feltételeket 
eljuttatjuk minden polgármesteri hivatalba. Kérjük, hogy segítsenek abban, hogy a lakosság 
számára elérhető legyen, azaz a rövid összefoglaló legyen elérhető a honlapon, újságban 
esetleg kifüggesztve. Az érdeklődőkkel mi már felvesszük a kapcsolatot. 
 
Tóth István elnök: A lakosságnak ajánlani fogjuk. Köszönjük. Reméljük, hogy sokan fognak 
élni a lehetőséggel. 
 
Ifj. Bordács József GET Energy Magyarország Kft.: Köszöntök mindenkit. Köszönöm a 
lehetőséget. Kb. 2500 céggel állunk jelenleg kapcsolatban, köztük 350-400 önkormányzattal 
és intézményeikkel. Azt vállaljuk, hogy megnézzük a partnereknek, hogy esetlegesen milyen 
túlfizetéseik vannak a szolgáltatók felé energetikai szempontból. Eddigi tapasztalatunk 
alapján elmondhatom, hogy közel 50 %-ban találtunk túlszámlázásokat. Foglalkozunk ezen 
kívül azzal, hogy a partnereink részére előre megfinanszírozunk energiatakarékos 
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beruházásokat, ahol aztán a partnerek a megtakarítás összegéből törlesztenek felénk. Főleg 
fűtéskorszerűsítés területén.  
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: A szolgáltató egységárát is tudják vitatni, 
vagy csak a mennyiséget. 
 
Ifj. Bordács József GET Energy Magyarország Kft.: Az ügyfél a rendelkezésünkre 
bocsátja a szükséges információkat. Ezt átvizsgálják a kollegák, s ebből látszik, hogy esetleg 
milyen jogszerűtlenségeket követett el a szolgáltató. 18 féle szempontból vizsgálódunk: jogi, 
energetikai, műszaki tartalomból, könyveléstechnikai szempontokból stb. Sukoró községnek 
már dolgoztunk és ott pont nem találtunk eltérést. Sikerdíjért dolgozunk, amikor 
visszaérkezett a pénz az ügyfél számlájára, akkor vagyunk jogosultak mi a jutalékunkra. 
 
Tóth István elnök: Kérjük, hogy a cég vizsgálja át a Kistérségi Iroda és a Chernel István 
Általános Iskola és tagintézményei számláit.  
 
Serhók György Velence Város képviselője: Velence önkormányzatánál van olyan 
szakember, aki energetikus. Sok az új szolgáltató, a számlák között egyszerű elkeveredni. Ha 
van egy olyan cég, amelyik sikerdíj fejében segít átnézni ezeket, azt mindenkinek javaslom. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
GET Energy Magyarország Kft. ajánlatát és 7 igen, 0 nem szavazat illetve 0 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 113/2011. (V.27.) sz. határozata 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa döntött arról, 
hogy szerződést köt a GET Energy Magyarország Kft.-vel. A Kistérségi Iroda és a 
Chernel István Általános Iskola és tagintézményei tekintetében megtakarítási célzattal 
Megbízott feltárja azt, hogy a Megbízó által már kifizetett fogyasztói díj mértéke 
megfelel-e a hatályos jogszabályokban és a közmű- illetve energiaszolgáltatásra 
vonatkozó szerződésben foglaltaknak (közüzemi-audit) sikerdíj fejében. A sikerdíj 
mértéke a Megbízott közreműködése által visszafizetett túlfizetés bruttó összegének 50 
%-ának megfelelő összeg. 
 
Felelős: Tóth István elnök  
              Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: azonnal 
 
Tóth István elnök: Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 
 
 

k.m.f. 
 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
 Elnök       Irodavezető 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
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Jegyzőkönyvet hitelesítette:  Wagner Péter 
    Nadap Község polgármestere 
 


